
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 10. august 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AE
Vil ministeren oplyse, hvad ministeren mener om den stigende udbredelse af private 
koncerner bag flere og flere lægehuse og redegøre for betydningen for
– borgernes muligheder for at have en familielæge, der kender borgernes problemer 

og er tæt knyttet til den enkelte, så man kan sikre borgernes tryghed og kontinuitet i 
behandling,

– sammenhængskræften og sundheden i lokalområderne - ikke mindst i landets yde-
rområder - når man ved at lægeklinikker ikke i samme grad påtager sig opgaver 
som hjemmebesøg, jobbet som plejehjemslæger og i klynge-samarbejderne i de 21 
sygehusfællesskaber,

– bekæmpelsen af ulighed i sundhed – ikke mindst i landets yderområder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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